



## Election / Élection

PLEASE POST  
VEUILLEZ AFFICHER

### Update Your Voter Profile

TO: Local 2002 members

FROM: Unifor Local 2002 Elections Committee

DATE: April 14, 2023

Unifor 2002 has posted the writs of election for the positions of President, Secretary Treasurer and 7 regional Vice-Presidents. The term of office for the President and Secretary Treasurer begins immediately following the election. The term of office for the Vice-Presidents begins June 1, 2023. Nominations closed April 10, 2023.

A minimum of seven days' notice will be given for the dates of the election if the local office receives more nomination forms than positions available.

Members will vote by electronic balloting only. All voting times will be posted in the workplace and on the Unifor 2002 website ([unifor2002.org](http://unifor2002.org)).

In order to vote electronically — from anywhere you can get an internet connection — you must have an updated voter profile. If you have voted electronically or have registered to vote electronically in the past, and your personal email address has not changed, you do not need to complete this form.

Haven't registered? Email changed? Please complete the voter profile form on the Unifor 2002 website:

<http://www.unifor2002.org/Services-Departments/Elections/Update-Your-Voter-Profile>

**Please don't delay.** Electronic voting is fast, convenient and secure.

In solidarity,

Manon Camiré  
Unifor Local 2002 Elections Committee Member

### Mettre à Jour Votre Profil d'Électeur

DESTINATAIRES : Membres de la section locale 2002

DE LA PART DE : Comité d'élection de la section locale 2002

DATE: 14 avril 2023

La section locale 2002 d'Unifor a affiché l'avis d'élection pour le poste de Présidente ou Président, Secrétaire-trésorière ou Secrétaire-trésorier et 7 vice-présidents régional. Le mandat pour la Présidente ou le Président et la Secrétaire-trésorière ou le Secrétaire-trésorier commence immédiatement après l'élection. Le mandat pour les Vice-présidents commence le 1er juin 2023. Les mises en candidature se sont terminées le 10 avril 2023.

Un avis minimal de sept jours sera émis pour les dates de l'élection si la section locale reçoit plus d'un formulaire de mise en candidature.

Les membres voteront par scrutin électronique seulement. Toutes les périodes de vote seront affichées en milieu de travail et sur le site Web de la section locale 2002 d'Unifor ([unifor2002.org](http://unifor2002.org)).

Afin de voter électroniquement — de partout où vous avez accès à une connexion Internet — vous devez avoir un profil d'électeur mis à jour. Si vous avez déjà voté par voie électronique ou si vous êtes déjà inscrit pour voter par voie électronique et que votre adresse électronique personnelle n'a pas changé, vous n'avez pas besoin de remplir ce formulaire.

Vous n'êtes pas inscrit encore? Votre courriel a changé? Veuillez remplir le formulaire de profil d'électeur sur le site Web d'Unifor 2002 :

<http://www.unifor2002.org/Services-Departments/Elections/Update-Your-Voter-Profile>

**Ne tardez pas.** Le vote électronique est rapide, pratique et sécuritaire.

En toute solidarité,

Manon Camiré  
Membre du comité d'élection de la section locale 2002.



## Election / Élection

PLEASE POST  
VEUILLEZ AFFICHER

### Notice of Vote Times and Location

TO: **Local 2002 members**

FROM: **Unifor Local 2002 Elections Committee**

SUBJECT: **Election for the following positions:**

**Secretary-Treasurer  
Vice-President – Pacific**

DATE: April 14, 2023

This election will be conducted electronically only.

#### **Electronic Voting dates and times:**

**Begins** Thursday, April 27, 2023 at 12:00 Noon and  
**ends** Tuesday, May 02, 2023 at 11:59 AM

---

Your Elector ID and password will be sent by email.  
To ensure you receive this very important  
information, please update your Voter Profile.

In solidarity,

Manon Camiré  
Unifor Local 2002 Elections Committee Member

cc: President  
Assistants to the President  
Vice-Presidents

### Avis des heures et le lieu de scrutin

DESTINATAIRES : **Membres de la section locale 2002**

DE LA PART DU : **Comité d'élection de la section  
locale 2002**

OBJET : **Élection aux postes suivants:**

**Secrétaire-trésorier(ère)  
Vice-président(e) – Pacifique**

DATE: 14 avril 2023

Cette élection se déroulera par scrutin électronique  
seulement.

#### **Les dates et heures du scrutin électronique :**

**Débutera** jeudi, 27 avril 2023 à 12 h 00 MIDI et  
**se termine** mardi, 2 mai 2023 à 11 h 59 AM

---

Votre ID d'électeur et mot de passe seront envoyés  
par courriel. Afin de s'assurer que vous recevrez  
cette information très importante, veuillez mettre à  
jour votre profil d'électeur.

En toute solidarité,

Manon Camiré  
Membre du comité d'élection de la section locale  
2002.

cc : Présidente  
Adjointes à la présidente  
Vice-président(e)s



## Election / Élection

PLEASE POST  
VEUILLEZ AFFICHER

### Notice of Nominated Candidate(s)

### Avis de mise(s) en candidature

TO: **Local 2002 members**

DESTINATAIRES : **Membres de la section locale 2002**

FROM: **Unifor Local 2002 Elections Committee**

DE LA PART DU : **Comité d'élection de la section locale 2002**

SUBJECT: **Election for the following position:**

OBJET : **Élection au poste suivant :**

### Secretary-Treasurer

### Secrétaire-trésorier(ère)

DATE: **April 14, 2023**

DATE: **14 avril 2023**

**The following members were officially nominated at the close of nominations on: April 10, 2023**

**Les membres suivants ont été officiellement présentés comme candidat(e)s à la clôture des mises en candidature: 10 avril 2023**

**Charlotte Pape  
Wade Ireland**

The term of office begins immediately following the election. Vacancies filled during the term of office shall begin immediately following the election and shall not exceed the original term (Bylaw 4.1.08).

Le mandat débute immédiatement suivant l'élection. Les vacances comblées en cour du mandat débutent immédiatement suivant l'élection et ne peuvent pas être d'une durée supérieure au mandat initial (Règlement 4.1.08).

In solidarity,

En toute solidarité,

Manon Camiré  
Unifor Local 2002 Elections Committee Member

Manon Camiré  
Membre du comité d'élection de la section locale 2002



## Election / Élection

PLEASE POST  
VEUILLEZ AFFICHER

### Notice of Nominated Candidate(s)

### Avis de mise(s) en candidature

TO: **Local 2002 members**  
FROM: **Unifor Local 2002 Elections Committee**  
SUBJECT: **Election for the following position:**

DESTINATAIRES : **Membres de la section locale 2002**  
DE LA PART DU : **Comité d'élection de la section locale 2002**  
OBJET : **Élection au poste suivant :**

### Vice-President Pacific Region

### Vice-président(e) Région Pacifique

DATE: April 14, 2023

DATE: 14 avril 2023

**The following members were officially nominated at the close of nominations on: April 10, 2023**

**Les membres suivants ont été officiellement présentés comme candidat(e)s à la clôture des mises en candidature: 10 avril 2023**

**Luis Garcia-Mendez  
Anca Pricop**

The term of office begins 1er juin 2023. Vacancies filled during the term of office shall begin immediately following the election and shall not exceed the original term (Bylaw 4.1.08).

Le mandat débute le 1er juin 2023. Les vacances comblées en cour du mandat débutent immédiatement suivant l'élection et ne peuvent pas être d'une durée supérieure au mandat initial (Règlement 4.1.08).

In solidarity,

En toute solidarité,

Manon Camiré  
Unifor Local 2002 Elections Committee Member

Manon Camiré  
Membre du comité d'élection de la section locale 2002



## Election / Élection

PLEASE POST  
VEUILLEZ AFFICHER

### Notice of Acclaimed Candidate

### Avis d'élection par acclamation

TO: **Local 2002 members**

DESTINATAIRES : **Membres de la section locale 2002**

FROM: **Unifor Local 2002 Elections Committee**

DE LA PART DU : **Comité d'élection de la section locale 2002**

SUBJECT: **Election for the following position:**

OBJET : **Élection au poste suivant :**

**President**

**Président(e)**

DATE: **April 14, 2023**

DATE: **14 avril 2023**

**The recent election call has resulted in the acclamation of the following candidate(s):**

**Le déclenchement récent d'une élection s'est soldé par l'acclamation de candidat (e) (s) suivant (e) (s) :**

# Tammy Moore

At this time we would like to congratulate the above candidate(s) on their acclamation and offer our support over the term of office.

Nous tenons à féliciter le (s) candidate (s) ci-dessus à l'occasion de leur acclamation et leur assurons notre soutien pendant le mandat.

In Solidarity,

En toute solidarité,

Manon Camiré  
Unifor Local 2002 Elections Committee Member

Manon Camiré  
Membre du comité d'élection de la section locale 2002



## CHARLOTTE

### PAPE

Candidate for Financial Secretary  
Treasurer

Candidat au Poste de Secrétaire  
Financier Trésorier Section Locale 2002

---

Contact :

[Linktr.ee/charlotte4fst](https://linktr.ee/charlotte4fst)



### Union Experience :

- Vice President Central Region: 2017 – Present
- EAP Co-Ordinator 2021- Present

### Experience:

- Small Business Bookkeeping
- Quickbooks Accounting Software
- Air Canada Revenue Office YYZ Airport
- Air Canada Lead Agent
- Air Canada Customer Experience Specialist Toronto Reservations/ Airport – 34 years

### Union Education:

- Grievance Handling and Workplace Leadership
- Women's Activist
- Women in Leadership
- Women Power and politics
- Conflict Resolution
- Human Rights
- Mental Health Matters
- Pay Equity
- WRAP - Worker Referral Assistance

### Delegate:

- Ontario regional Council 2017-Present
- Canada Council Delegate 2017-Present
- ITF – Civil Aviation Section Conference

### Committees :

- Toronto Airport Workers Council (TAWC)
- CREWAC Project - The Centre for Research & Education on Violence Against Women & Children Western University

# Wade Ireland



Candidate for

**Secretary Treasurer**

**Unifor Local 2002**

Candidat à

**Secrétaire Trésorier**

**Section Locale 2002**

*I commit to continue working hard for you, do my best to manage the finances of the Local, look to find efficiencies, & help grow your Local in a fiscally responsible way*

*Je m'engage à continuer à travailler dur pour vous, à faire de mon mieux pour gérer les finances de la Local, recherchez des gains d'efficacité et contribuez à la croissance de votre section locale de manière responsable sur le plan fiscal*



- ✓ Secretary Treasurer of Unifor Local 2002 for 12 years
- ✓ 12 years of fiscal oversight & responsible management, allowing your Local to build a strong & stable financial base. Our strength will allow us to grow responsibly and be a force to be reckoned with
- ✓ Overseen 12 successful audits
- ✓ 5 years in Public Accounting, Tax, Audit
- ✓ 37 years in Aviation Sector
- ✓ Bachelor of Commerce & Finance degree at University of Toronto including Accounting, Tax, and Audit
- ✓ 3 years on Local 2002 Board of Trustees
- ✓ 3 years on Local 2002 Elections Cttee.
- ✓ Many years as Vice Chair in the workplace
- ✓ Local 2002 delegate to many conventions, conferences, and Councils
- ✓ Work long hours to manage, record, and report the collection of your dues and operation of the Local

- ✓ Secrétaire-trésorier de la section locale 2002 d'Unifor pendant 12 ans
- ✓ 12 ans de surveillance financière et de gestion responsable, permettant à votre section locale de bâtir une base financière solide et stable. Notre force nous permettra de grandir de manière responsable et d'être une force avec laquelle il faudra compter
- ✓ Supervision de 12 audits réussis
- ✓ 5 ans en comptabilité publique, vérification et fiscalité
- ✓ 37 ans dans le secteur de l'aviation
- ✓ Baccalauréat en commerce et finance à l'Université de Toronto. Cours complétés: fiscalité, vérification financière et comptabilité générale
- ✓ Élu membre du Conseil de contrôle et du Comité des élections de la section locale, tous deux pendant trois ans
- ✓ De nombreuses années comme vice-présidente
- ✓ Local 2002 délégué à de nombreuses conventions, conférences, et Conseils
- ✓ Travailler de longues heures pour gérer, enregistrer et signaler la perception de vos cotisations et le fonctionnement de la section locale.

**Facebook Groups Page: Re-elect Wade Ireland**

for Secretary Treasurer [wade4finance@hotmail.com](mailto:wade4finance@hotmail.com) pour Secrétaire Trésorier



**Luis Garcia-Mendez**

For

Vice-President Pacific Region

**FB @LuisGarcia**

**Qualifications:**

BA International Studies, Simon Fraser University.

2020-2023 Vice-President Pacific Region

2014-2020 Vice-Chair at Aeroplan

**Union Education:**

Human Rights.

Respect in the Workplace.

Grievance Handling.

Black, aboriginal and workers of color

Union Communication and new technologies.



# ANCA PRICOP

---

## Vice-President Pacific Region Candidate



### UNION EXPERIENCE & ACHIEVEMENTS

- Union member since 2000
- Held the District Chairperson position since 2008 (was successful in 4 elections)
- Passionately promoted membership interests as part of the Bargaining Committee in the Collective Agreement negotiations of 2010, 2014, 2017, and 2022
- Proudly represented District 108 at various National and Regional Conventions and Councils
- Pursued the Company's consent on improving workplace conditions and increasing wages and benefits
- Administered the Collective Agreement for Swissport employees
- Acting VP for the Pacific Region between August 2018 – October 2019
- Executive Board member since 2020, representing Other Units – West
- BC Regional Council delegate

### PERSONAL CREDENTIALS & UNION EDUCATION

- Masters-level education
- Thorough understanding of Union functions and representation rules
- Union Training and Experience in:
  - Grievance handling and workplace leadership
  - Conflict resolution
  - Duty to accommodate
  - Human Rights
  - Health and Safety
  - Women's Advocacy
- Participated as acting Vice-President Pacific Region at BC Regional Council and EFAP/Addictions conference
- Lobbied the BC Legislature for affordable childcare, paid domestic violence leave, and better working conditions as acting Vice-President Pacific Region
- Participated in two UNIFOR National Conventions as an Aviation Council delegate



### CONTACT ME



604-679-0234



[anca@unifor2002.org](mailto:anca@unifor2002.org)

## **Members in Good Standing**

In order to vote in an election, as per the Unifor Local 2002 Bylaws, a voter must be a member in good standing.

### **SECTION 2 - MEMBER IN GOOD STANDING**

**2.2.01** All persons who are employed in organized workplaces that Unifor Local 2002 has collective bargaining authority may become members in this Local and the National Union Unifor, when they sign a membership card declaring support of and adherence to these By-laws and the Unifor National Constitution, and pay the applicable dues.

**2.2.02** A member shall lose his/her good standing status when in arrears in the payment of dues and assessments for a period of 60 calendar days or more. Any member who has lost his/her member in good standing status because of this article may not vote, stand in any election or hold office until such time that they have paid their arrears.

### **SECTION 3 - APPLICATION FOR MEMBERSHIP**

**2.3.03** Eligibility for and acceptance into membership in the Amalgamated Local Union shall be governed by the Constitution of the National Union Article 5.

### **SECTION 10 - REGISTRY**

**2.10.01** In the event a member changes his/her name, work location, mailing address, telephone number or classification, it shall be the responsibility of the member to advise the headquarters of the Local Union and his/her District Chairperson in writing of such change in order to maintain a correct District and Local Union record.

## **Membres en règle**

Pour voter dans une élection, conformément aux Règlements de la section locale 2002 d'Unifor, il ou elle doit être un (e) membre en règle.

### **ARTICLE 2 - MEMBRE EN RÈGLE**

**2.2.01** Toutes les autres personnes qui sont employées dans un lieu de travail syndiqué, pour lequel la section locale 2002 d'Unifor détient les droits de négociation collective, peuvent devenir membres de la section locale en question et du syndicat national d'Unifor après avoir signé une carte de membre et déclaré leur appui et leur engagement à respecter les présents règlements et les statuts d'Unifor et le paiement des cotisations.

**2.2.02** Un membre perd son statut de membre en règle lorsque le versement de ses cotisations et de ses cotisations spéciales affiche un arriéré pendant une période de soixante (60) jours civils ou plus. Un membre qui perd son statut de membre en règle au titre du présent article ne peut pas voter, se présenter à une fonction électorale ou en occuper une tant qu'il ne verse pas tous les arriérés.

### **ARTICLE 3 – DEMANDE D'ADHÉSION**

**2.3.03** L'admissibilité d'un membre et son admission dans la section locale unifiée sont régies par l'article 5 des statuts du syndicat national.

### **ARTICLE 10 – REGISTRE**

**2.10.01** Lorsqu'un membre change de nom, de lieu de travail, d'adresse postale, de numéro de téléphone ou de classification, il est de sa responsabilité d'en aviser le siège social de la section locale ainsi que sa présidente ou son président de district par écrit afin d'assurer la tenue de dossiers exacts au district et à la section locale.